

Culvert Work in the rail corridor near King Vaughan Rd and Dufferin St

May 24th-27th, 2024 (10:00 PM on Friday to 4:00 AM on Monday)



Overview

Metrolinx is continuing to make progress on upgrades to the Barrie rail corridor in support of GO Expansion! During an upcoming weekend shutdown of the Barrie Line (May 24th-27th, 2024), we will be replacing three culverts near King Vaughan Rd and Dufferin St. with larger and longer ones in preparation to accommodate for future dual track expansion.

What does this mean for you?

Nearby residents may experience noise and vibration from the use of construction machinery and track maintenance equipment such as ballast regulators and stabilizers.

Please be advised that traffic will be reduced to one lane on both King Vaughan Rd and Dufferin St near the rail corridor. A Flagman will be directing traffic. Efforts will be made to minimize noise and traffic impacts.

We appreciate your patience while we make the necessary improvements for future expansion on the Barrie GO Line.

Questions

We have a dedicated community relations team in place to work with residents and businesses in York Region. If you have any questions or concerns about this work, please contact us anytime at YorkRegion@metrolinx.com.

Write to us at: YorkRegion@metrolinx.com
Call us at: 416-202-4453
Find us on Twitter [@GOExpansion](https://twitter.com/GOExpansion)
Visit the website: metrolinx.com/Barrie

As with all construction, work may be adjusted, rescheduled or extended due to weather conditions or unforeseen circumstances.

Travaux sur les ponceaux dans le corridor ferroviaire près du chemin King Vaughan et de la rue Dufferin

Du 24 au 27 mai 2024 (de 22 h le vendredi à 4 h le lundi)



Vue d'ensemble

Metrolinx continue d'avancer sur les améliorations du corridor ferroviaire de Barrie pour soutenir le projet Expansion de GO! Au cours d'une fermeture de fin de semaine prochaine de la ligne Barrie (du 24 au 27 mai 2024), nous remplacerons trois ponceaux près du chemin King Vaughan et de la rue Dufferin par des ponceaux plus grands et plus longs en prévision de l'expansion future de la voie double.

Qu'est-ce que cela signifie pour vous?

Les résidents des environs peuvent ressentir des bruits et des vibrations dus à l'utilisation d'engins de chantier et d'équipements d'entretien des voies tels que les régulateurs de ballast et les stabilisateurs. Veuillez prendre note que la circulation sera réduite à une voie sur le chemin King Vaughan Rd et la rue Dufferin près du corridor ferroviaire. Un signaleur dirigera la circulation. Tous les efforts seront déployés pour réduire au minimum le bruit et les répercussions sur la circulation.

Nous vous remercions de votre patience pendant que nous apportons les améliorations nécessaires à l'expansion future de la ligne GO de Barrie.

Questions

Nous disposons d'une équipe dédiée aux relations communautaires pour travailler avec les résidents et les entreprises de la région de York. Si vous avez des questions ou des préoccupations concernant ce travail, n'hésitez pas à nous contacter à tout moment à l'adresse

YorkRegion@metrolinx.com.

Écrivez-nous à : YorkRegion@metrolinx.com

Appelez-nous au 416-202-4453

Retrouvez-nous sur Twitter [@GOExpansion](https://twitter.com/GOExpansion)

Visitez le site Web : metrolinx.com/Barrie

Comme pour tout projet de construction, les travaux peuvent être modifiés, reportés ou prolongés en raison des conditions météorologiques ou de circonstances imprévues.